
obecni 15

wszyscy 15

procent 100,00 %

Kworum zostało osiągnięte
 

PROTOKÓŁ

Posiedzenie XIII sesji Rady Miasta Wojkowice z dnia 16
września 2019 r.

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA SESJI

lp nazwisko imie status podpis

1 CHMIELEWSKA Mariola obecna  

2 KĘDZIERSKI Jacek obecny  

3 KLIMEK Maciej obecny  

4 KOSMALSKA Klaudia obecna  

5 KRYSTECKI Piotr obecny  

6 KUPCZAK Ilona obecna  

7 MANIA Mateusz obecny  

8 MUSIAŁ Lidia obecna  

9 NIEDBAŁA Grażyna obecna  

10 OSTRĘGA Dariusz obecny  

11 PAWEŁCZYK Przemysław obecny  

12 ROGALSKA Barbara obecna  

13 SITKO Andrzej obecny  

14 SYJUT Stanisław obecny  

15 ZAWADA Zdzisława obecna  

PORZĄDEK OBRAD
1. Otwarcie XIII sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
Otwarcia obrad XIII sesji dokonał Przewodniczący Rady Miasta P. Mateusz Mania,
witając wszystkich obecnych. Poinformował o ustawie dot. ochrony danych
osobowych i nagrywaniu obrad sesji, jak również o systemie do elektronicznego
głosowania. Na podstawie listy obecnośc i stwierdzi ł prawomocność do
podejmowania uchwał. Obecnych Radnych było – 15.

2. Przyjęcie porządku obrad.
Porządek obrad Radni przyjęli bez zmian.

3. Przyjęcie protokołu z XII sesji Rady Miasta.
Protokół z XII sesji przyjęto bez uwag.

4. Informacja Burmistrza Miasta o istotnych sprawach dla gminy. Zapytania
radnych do przedstawionej informacji.



Przewodniczący RM poinformował, że Radni otrzymali wraz z materiałami na sesję
sprawozdanie Burmistrza o istotnych sprawach dla gminy, które znajduje się w
Biurze Rady. Radny Krystecki zapytał o punkt  (Wystosowano 1 wezwanie do
właściciela nieruchomości gruntowej na terenie miasta Wojkowice w sprawie
usunięcia nagromadzonych odpadów z miejsc do tego nieprzeznaczonych).
Burmistrz poinformował, że to chodzi o tereny Spółki Restrukturyzacji Kopalń przy
ulicy Maksymiliana Gierymskiego ( trwają cały czas rozmowy na temat uprzątnięcia
odpadów). Radny Krystecki zapytał o punkt (Wystosowano wezwanie do Spółki Profil
NR przy ul. Fabrycznej o przedłożenie wyjaśnień związanych ze skargami
mieszkańców na działalność zakładu). Burmistrz udzielił odpowiedzi wyjaśniając, że
procedura wydania pozwolenia na budowę zostanie powielona, gdyż decyzja została
uchylona przez SKO, z uwagi na to, że Starostwo nie powiadomiło czynnika
społecznego o takim działaniu.

5. Podjęcie uchwał w sprawie:
5.1. Projekt uchwały nr 125 /2019 w sprawie: zmian w budżecie Miasta
Wojkowice na rok 2019

głosowanie Projekt uchwały nr 125 /2019 w sprawie: zmian w budżecie Miasta Wojkowice na
rok 2019

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 16 września 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 15 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona ZA

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA

10 OSTRĘGA Dariusz ZA

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA

12 ROGALSKA Barbara ZA

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław ZA

15 ZAWADA Zdzisława ZA

5.2. Projekt uchwały nr 126 /2019 w sprawie : udzielenia pomocy



finansowej dla Powiatu Będzińskiego na dofinansowanie realizacji Zadania
pn. „ Przebudowa drogi powiatowej 4700S - ul. Jana III Sobieskiego w
Wojkowicach – etap II”

głosowanie Projekt uchwały nr 126 /2019 w sprawie : udzielenia pomocy finansowej dla
Powiatu Będzińskiego na dofinansowanie realizacji Zadania pn. „ Przebudowa
drogi powiatowej 4700S - ul. Jana III Sobieskiego w Wojkowicach – etap II”

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 16 września 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 15 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona ZA

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA

10 OSTRĘGA Dariusz ZA

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA

12 ROGALSKA Barbara ZA

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław ZA

15 ZAWADA Zdzisława ZA

5.3. Projekt uchwały nr nr 127 /2019 w sprawie : przystąpienia do
sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego miasta Wojkowice

głosowanie Projekt uchwały nr nr 127 /2019 w sprawie : przystąpienia do sporządzenia
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wojkowice

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 16 września 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie



status ilość procent status ilość procent

ZA 15 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona ZA

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA

10 OSTRĘGA Dariusz ZA

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA

12 ROGALSKA Barbara ZA

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław ZA

15 ZAWADA Zdzisława ZA

5.4. Projekt uchwały nr 128 /2019 w sprawie : zmiany Uchwały Rady Miasta
Wojkowice Nr VIII.86.2019 z dnia 29.04.2019r, w sprawie wyrażenia zgody
na zamianę działek gruntu nr 2146/3 i 2146/8 o łącznej powierzchni
1977m2, położonych w Wojkowicach przy ul. Głowackiego w sprawie
określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego

głosowanie Projekt uchwały nr 128 /2019 w sprawie : zmiany Uchwały Rady Miasta
Wojkowice Nr VIII.86.2019 z dnia 29.04.2019r, w sprawie wyrażenia zgody na
zamianę działek gruntu nr 2146/3 i 2146/8 o łącznej powierzchni 1977m2,
położonych w Wojkowicach przy ul. Głowackiego w sprawie określenia wzoru
wniosku o wypłatę dodatku energetycznego

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 16 września 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 15 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 %

Wyniki imienne



lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona ZA

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA

10 OSTRĘGA Dariusz ZA

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA

12 ROGALSKA Barbara ZA

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław ZA

15 ZAWADA Zdzisława ZA

5.5. Projekt uchwały nr 129 /2019 w sprawie : wyrażenia zgody na oddanie
w dzierżawę, dotychczasowemu dzierżawcy, na podstawie kolejnej umowy
zawieranej na czas oznaczony do 3 lat, której przedmiotem jest ta sama
nieruchomość

głosowanie Projekt uchwały nr 129 /2019 w sprawie : wyrażenia zgody na oddanie w
dzierżawę, dotychczasowemu dzierżawcy, na podstawie kolejnej umowy
zawieranej na czas oznaczony do 3 lat, której przedmiotem jest ta sama
nieruchomość

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 16 września 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 15 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona ZA

7 MANIA Mateusz ZA



8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA

10 OSTRĘGA Dariusz ZA

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA

12 ROGALSKA Barbara ZA

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław ZA

15 ZAWADA Zdzisława ZA

5.6. Projekt uchwały nr 130 /2019 w sprawie :wyrażenia zgody na sprzedaż
prawa własności lokalu mieszkalnego nr 2 w Wojkowicach przy
Sucharskiego 28 wraz z udziałem we współwłasności części wspólnych
budynku i jego urządzeń oraz ułamkowej części działki gruntu, na której
budynek jest posadowiony

głosowanie Projekt uchwały nr 130 /2019 w sprawie :wyrażenia zgody na sprzedaż prawa
własności lokalu mieszkalnego nr 2 w Wojkowicach przy Sucharskiego 28 wraz z
udziałem we współwłasności części wspólnych budynku i jego urządzeń oraz
ułamkowej części działki gruntu, na której budynek jest posadowiony

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 16 września 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 15 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona ZA

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA

10 OSTRĘGA Dariusz ZA

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA

12 ROGALSKA Barbara ZA

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław ZA



15 ZAWADA Zdzisława ZA

5.7. Projekt uchwały nr nr 131 /2019 w sprawie : wyrażenia zgody na
sprzedaż prawa własności lokalu mieszkalnego nr 2 w Wojkowicach przy
Sucharskiego 31 wraz z udziałem we współwłasności części wspólnych
budynku i jego urządzeń oraz ułamkowej części działki gruntu, na której
budynek jest posadowiony

głosowanie Projekt uchwały nr nr 131 /2019 w sprawie : wyrażenia zgody na sprzedaż prawa
własności lokalu mieszkalnego nr 2 w Wojkowicach przy Sucharskiego 31 wraz z
udziałem we współwłasności części wspólnych budynku i jego urządzeń oraz
ułamkowej części działki gruntu, na której budynek jest posadowiony

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 16 września 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 15 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona ZA

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA

10 OSTRĘGA Dariusz ZA

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA

12 ROGALSKA Barbara ZA

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław ZA

15 ZAWADA Zdzisława ZA

5.8. Projekt uchwały nr 132 /2019 w sprawie : zmiany Uchwały Rady Miasta
Wojkowice Nr IX.93.2019 z dnia 27.05.2019r w sprawie wyrażenia zgody na
sprzedaż w drodze ustnego przetargu nieograniczonego udziału
wynoszącego 0,696 części w prawie własności nieruchomości, stanowiącej
działkę gruntu nr 1094/33, obręb Wojkowice o powierzchni 40m2,
położonej przy ul. Sucharskiego w Wojkowicach



głosowanie Projekt uchwały nr 132 /2019 w sprawie : zmiany Uchwały Rady Miasta
Wojkowice Nr IX.93.2019 z dnia 27.05.2019r w sprawie wyrażenia zgody na
sprzedaż w drodze ustnego przetargu nieograniczonego udziału wynoszącego
0,696 części w prawie własności nieruchomości, stanowiącej działkę gruntu nr
1094/33, obręb Wojkowice o powierzchni 40m2, położonej przy ul. Sucharskiego
w Wojkowicach

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 16 września 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 15 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona ZA

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA

10 OSTRĘGA Dariusz ZA

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA

12 ROGALSKA Barbara ZA

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław ZA

15 ZAWADA Zdzisława ZA

5.9. Projekt uchwały nr 133 /2019 w sprawie : powołania radnego w skład
Komisji Edukacji, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa, Sportu i Kultury

głosowanie Projekt uchwały nr 133 /2019 w sprawie : powołania radnego w skład Komisji
Edukacji, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa, Sportu i Kultury

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 16 września 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 15 100 % uprawnionych 15 -



PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona ZA

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA

10 OSTRĘGA Dariusz ZA

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA

12 ROGALSKA Barbara ZA

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław ZA

15 ZAWADA Zdzisława ZA

6. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych.
Radny Pawełczyk poruszył kwestię naprawy mostu w Kamycach (łączący Piekary z
Wojkowicami), który został zamknięty (kiedy można liczyć na kompleksowy remont
tego mostu). Naczelnik Nowak poinformowała, że drożność tego mostku będzie
otwarta i możliwy do korzystania, natomiast kompleksowy remont wymaga
wykonania dokumentacji projektowej, którą należy ująć w podejmowaniu budżetu na
przyszły rok. Przewodniczący dopytał, czy to będzie inwestycja tylko Wojkowic czy
Piekar też? Burmistrz szczegółowo odpowiedział informując m.in., że most powinien
zostać wyburzony (brak tytułu prawnego do inwestowania), ponieważ nie jest on
własnością Wojkowic, a władze Miasta Piekary Śląskie poinformowały, że nie zostaną
zabezpieczone żadne środki ani bieżącym roku ani w przyszłym (Naczelnik Nowak
odczytała fragment pisma ). Radny Ostręga zapytał o lampy na ulicy Fabrycznej.
Naczelnik Nowak poinformowała, że słupy na skrzyżowaniu nie są słupami
oświetleniowymi i nie ma możliwości doinstalowania lamp, natomiast doinstalowana
lampa zostanie przy przystanku autobusowym w kierunku szkoły. Naczelnik dodała,
że rozmawiała z przedstawicielem Tauronu i rzeczy zlecone (min.lampa na
Ogrodowej i Plaka) będą wykonane. Radna Kupczak poinformowała, że podczas
opadów zostały zamulone kratki ściekowe na ulicy Długosza na wysokości lasu i przy
zjeździe od kościoła. Radna poruszyła kwestię dalszej budowy rurociągu wodnego na
ulicy Długosza oraz słabego ciśnienia wody (u sąsiadów piece gazowe nie mogą się
uruchomić). Odpowiedzi udzielił Prezes Wroński. Radna Niedbała poruszyła temat
PITu0 dla osób do 26 roku życia, których dochód będzie zwolniony z podatku (czy
wiemy jaki będzie ubytek dochodu do kasy Gminy). Odpowiedzi udzielił Skarbnik
p.Skrobek informując, że nie wiemy i nie liczyliśmy tego, ponieważ informacje, które
pozwalałyby w sposób w miarę precyzyjny ustalić  ten skutek finansowy posiada
Minister Finansów. Radny Klimek poruszył kwestię drzewa na ulicy Kosynierów (brak
przejazdu) i chodnika na ulicy Kilińskiego oraz zamkniętego placu zabaw przy Szkole
Podstawowej nr 1 (dzieci nie mogą się bawić po lekcjach), jak również wspomniał o
bramie mieszkańca przy parkingu Ośrodka Zdrowia na ulicy PCK (zasłania możliwość
parkowania) i o II etapie budowy drogi przy Osiedlu PKWN. Naczelnik Nowak
poinformowała, że drzewa zostaną przycięte w tym tygodniu przez służby
Wojkowickich Wód, sprawa zamkniętego placu zabaw jest dalej w toku, brama
garażowa zostanie zweryfikowana i sprawdzona, a droga na osiedlu czeka na



rozwinięcie się tematu II etapu kanalizacji. Radny Krystecki podziękował za
przycięcie gałęzi na działce w połowie dawnej ulicy Kościelnej oraz zapytał o wpusty
uliczne na ulicy Maszyńsko(wymiany). Naczelnik Nowak poinformowała, że
rozważana jest możliwość i ma już od Prezesa namiary, gdzie można takie wpusty
zakupić, żeby je ewentualnie wymienić. Radny Mania zapytał o decyzję (na jakim
etapie jest postępowanie) w sprawie zawalonego budynku na ulicy Jana III
Sobieskiego. Naczelnik Nowak poinformowała, że wyznaczona została wizja na 18
września. Radna Zawada poruszyła temat zasypania dziur na ulicy Proletariatu.
Naczelnik Nowak odpowiedziała, że ubytki na "rozjechanym szlaku" należący po
naszej stronie to będą zasypane, natomiast ta strona właścicieli indywidualnych to
powinni w swoim zakresie to zrobić. Radna Kosmalska poruszyła temat wymiany
słupów na ulicy Piaski. Naczelnik Nowak poinformowała, że nie ma wiedzy na ten
temat i należy zwrócić się do Tauron. Radna Kosmalska zapytała o to co będzie w
budynku po Policji, jak zostanie przeniesiona do nowego budynku. Burmistrz
wyjaśnił, że sytuacja jest rozwojowa, z tego względu, że oceniamy różne możliwości i
w chwili obecnej zostały wykonane operaty szacunkowe na budynek Madisona i
budynek Policji, ponieważ właściciel Madisona wystąpił z inicjatywą zamiany tych
budynków. Burmistrz szczegółowo wyjaśnił temat zamiany budynków (MOPS, MOK i
Spółki Wojkowickie Wody).   

7. Wystąpienia mieszkańców uczestniczących w obradach sesji.
Uczestniczący w sesji mieszkaniec p.Domański poruszył temat podjętej uchwały w
styczniu na sprzedaż gruntów, które były użytkowane wieczyście (na nich jest
rurociąg i gaz, więc jak dojadą służby w razie awarii na prywatnym terenie?). Radny
Mania poinformował, że na pewno w akcie notarialnym zostało to zastrzeżone. Peres
Wroński powiedział, że w razie awarii mają narzędzia, żeby wejść w teren. Pani Polak
(Specjalista ds. geodezji i regulacji stanów prawnych nieruchomości) poinformowała,
że te tereny należą do Skarbu Państwa i sprzedaje Starostwo, a uchwała była
podjęta dla terenów stanowiących własność Gminy. Mieszkaniec p.Kowalik zapytał o
nadwyżki finansowe. Burmistrz wyjaśnił, że mamy "kryzys dobrodziejstwa", gdyż
pracujące w Urzędzie wydziały Polityki Miejskiej i Inwestycji dobrze przygotowują
wnioski projektowe o dofinansowanie i trzeba będzie się zastanowić skąd wziąć
pieniądze na te wszystkie inwestycje. Pan Kowalik zapytał po co jest spotkanie 23
września. Przewodniczący poinformował, że jest to posiedzenie komisji łączonych
dostępne dla wszystkich mieszkańców w kwestii związanej z planami Metropolii
(utworzenia zmiany reorganizacji połączeń autobusowych), żeby pochylić się nad
komunikacją autobusową w naszym mieście. Radni mają prawo się wypowiedzieć,
dowiedzieć się o planach działania, przedsięwziąć określone skutki i szukać różnych
możliwości, żeby później nie narażać się na odzew mieszkańców, że rada coś robi
wbrew woli mieszkańców i nie pytając ich o zdanie. Dodał, że to my musimy
wiedzieć jakie jest stanowisko mieszkańców, jakie są ich uzasadnione rzeczywiste
potrzeby w tym zakresie oraz możliwości finansowe. Zgadza się, że
mamy"dobrodziejstwo" inwentarza w zakresie pozyskiwania środków, tylko żeby
pozyskać te środki (otrzymać zwrot) trzeba wydać. My nie mamy nadwyżki
budżetowej i nie możemy realizować każdej inwestycji, jaką rada miasta by chciała
więc musimy je racjonalnie gospodarować, a komunikacja miejska pochłania co roku
około miliona złotych środków na dofinansowanie Transportu Metropolitarnego.
Wobec powyższego, jeśli dochodzi do sytuacji, że Metropolia planuje coś zmienić w
komunikacji to rada miasta ma prawo się wypowiedzieć i dlatego organizowane jest
posiedzenie komisji łączonych, na które został zaproszony p.Burmistrz, skarbnik,
przedstawiciele Związku Metropolitarnego oraz wszyscy mieszkańcy, którzy chcą
zabrać głos. Mieszkaniec Kowalik zapytał jeszcze jak osoby, które jeżdżą prywatnymi
samochodami mogą się wypowiadać na temat transportu publicznego.
Przewodniczący odpowiedział, że jako radni mamy prawo decydować o różnych
rzeczach. Burmistrz poinformował, że miesiąc temu Zakład Transportu
Metropolitarnego przesłał wyliczenia, z których wynika, że kwota dopłaty dla Miasta
Wojkowice na rok przyszły 2020 jest planowana na kwotę 2 miliony 359 tys. złotych.
Problem polega na tym, że siatka połączeń autobusowych jest siatką z przeszłości,
kiedy na terenie Miasta Wojkowice i ościennych miast funkcjonowały duże zakłady
pracy(kopalnie), których już nie ma. Burmistrz szczegółowo wyjaśnił ten problem
informując min. że Zarząd Metropolii poparł wniosek Miasta Wojkowice i zaległość z
przed lat (900 tys.) została rozłożona na raty na 36 miesięcy, trzeba szukać
oszczędności, żeby móc środki przeznaczyć na inwestycje i rozwijać miasto. Radny
Sitko powiedział, że gro ludzi w Wojkowicach jest starszych i trzeba uwzględnić
interes mieszkańców, szczególnie tych co nie mają samochodów. Mieszaniec Pan
Domański poruszył temat zniszczonych drzew (świerki) po rewitalizacji. Burmistrz
poinformował, że z uwagi na to, że park i utrzymanie zieleni jest zarządzane przez
Spółkę Wojkowickie Wody i prosi Prezesa Wrońskiego o umówienie wizji w terenie,



żeby sprawą się zająć. Mieszkaniec Mirosław Skórka przedstawił swój temat
dotyczący działki 639. Burmistrz poinformował, że złożony zostanie wniosek o
zasiedzenie służebności przesyłu na działce, zostanie powołany biegły rzeczoznawca
i wyliczy. Przewodniczący Mania zaproponował, żeby Pan Burmistrz odpowiedź
udzielił na piśmie, jak Pan Skórka zada stosowne pytanie (zwraca się do Urzędu o
uzyskanie informacji na wniosek o warunki zabudowy działki 639/1 i 2). Burmistrz
poinformował Pana Skórkę o dyżurze rady pranego w Urzędzie Miasta. Pan Skórka
zadał jeszcze pytanie do Rady dlaczego, kiedy robił  podział działki 1079 została
zrobiona tylko opinia. Przewodniczący Mania poinformował, że Rada Miasta nie jest
właściwa do udzielenia odpowiedzi na to pytanie, nie rozstrzyga merytorycznych
kwestii, należy zwrócić się do właściwego wydziału Urzędu Miasta w Wojkowicach
oraz zaciągnąć informacji u radcy prawnego.  

8. Sprawy bieżące Rady.
Przewodniczący pogratulował Burmistrzowi narodzin syna i poinformował, że
wpłynęło pismo z Policji informujące, którzy funkcjonariusze dostali nagrody oraz o
zaproszeniu z OSP Wojkowice na 28.09.2019r., jak również o piśmie Szkoły
Podstawowej nr 3 o wsparcie finansowe na nagrody na piknik rodziny 26.09.2019r.
(przekazano 300zł). Radna Zawada podziękowała Burmistrzowi i p.Nowak za
inwestycję na ul.Sucharskiego (plac zabaw).  

9. Zakończenie sesji.
Przewodniczący Rady Miasta, radny Mateusz Mania ogłosił zakończenie obrad XIII
sesji.


